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Abstract (en)
In a radiator, consisting of a tube (1), which is closed at both ends and is filled with gas, a heater or incandescent coil (2), which is supported therein
and whose connecting wires (3) extend through the ends of the tube to terminals (4), into which there open out supply leads (5), it is intended to
facilitate a simplified, preferably single-sided supply lead and to facilitate the irradiation of a relatively large area with only one or a few radiators, for
which purpose the radiator tube is bent. <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einem Strahler, bestehend aus einem an beiden Enden verschlossenen Rohr (1) mit einer Gasfüllung, einer darin eingelagerten Heiz- oder
Glühwendel (2), deren anschließende Drähte (3) sich durch die Enden des Rohres zu Anschlüssen (4) erstrecken, in die Stromzuführungen (5)
münden, soll eine vereinfachte, vorzugsweise einseitige Stromzuführung und mit nur einem oder wenigen Strahlern die Bestrahlung einer größeren
Fläche ermöglicht werden, weshalb das Rohr des Strahlers gebogen ist.
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